
 

Referat 

Møde Krocketudvalgende i Øst 

 

Dag og tid: Torsdag den 5. oktober 2023 kl. 10.30 – 14.30  

Sted: Klubhuset Køge Krocketklub, 4600 Køge  

Praktik: Ordstyrer: Herluf Rasmussen 

Referent:  Dennis Jensen 

 

Deltagere: Herluf Rasmussen, Dorte Johansen & Jan Demsgaard fra 

Storstrømmen. 

Mogens Olsen & Britta Sjøstrøm fra Bornholm. 

Carsten Sønderskov, Vibeke Sønderskov & Svend Erik Andersen 

fra Nordsjælland. 

Jørgen Hansen, Vagn Larsen, Arvid Mærsk & Steen Kragh Midt- 

og Vestsjælland. 

 

 

   

Punkt Dagsorden: Ansvarlig 

1. Velkomst & Kaffe Ordstyrer 

Beslutning Godkendt.  

   

2.  Valg af ordstyrer og referent. Ordstyrer 

   

Beslutning Ordstyrer blev Herluf Rasmussen & referent blev Dennis Jensen.  

   

3. Præsentation af fremmødte. Ordstyrer 

    

Beslutning Tog en runde omkring bordet, hvor alle kort præsenterede sig 

selv. 

 

   

4. Godkendelse af dagsorden. Ordstyrer 

    

Beslutning Dorte Johansen ville gerne have en evaluering omkring DM 2023 

med i dagsordenen og den kom med i punkt 13. 

Ellers er dagsordenen godkendt. 

 

 

5. Godkendelse af referat fra 06-10-2022. Ordstyrer 

    

Beslutning Godkendt.  

 
6. Aktivitetsrunde fra udvalgene – medbringes skriftligt. Ordstyrer 

    

Beslutning Beretning Midt-og Vestsjælland 
 
Man har tidligere haft dialogen om at sætte hold sammen på 

tværs af landsdelene, og Midt- og Vestsjælland er interesseret i 

dette. Herluf Rasmussen mødte modstand mod dette i 

Storstrømmen, da dette skal holdes i egen landsdel og de vil ikke 

køre så langt. 

 

Nordsjælland var ikke afvisende for muligheden om at sætte hold 

sammen. 

 

Beretning Storstrømmen 
 
Beretning Nordsjælland 

 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/d3b6bb626b8a4124b90bd5e1c8c67344
https://mimer.dgi.dk/offentlig/e5552cb6003442d79cc0d1f71b69dfc2
https://mimer.dgi.dk/offentlig/25b2e018fa3f4a07b28c594856399b5f


 

Side 2 

 

Beretning Bornholm 
 
Der er 37 foreninger og 652 medlemmer i Øst. 

 
7. Kursus 2024. Ordstyrer 

    

Beslutning Man havde brugt en hel dag sammen med Kirsten Pilgaard fra 

Idrætsledelsen på at lave en ny kursusstruktur og så har man 

intet hørt siden og det er ikke blevet til noget endnu. Dette er 

stærkt utilfredsstillende. Jørgen Hansen påpeger at det har 

været oppe i Idrætsledelsen, men man er ikke kommet videre. 

Dennis Jensen kontakter Kirsten Pilgaard, så det kan blive 

genoptaget. 

Instruktørlisten er forældet og Dennis laver en ny opdateret liste. 

 

Ny  
8. Krocketstævne Øst 2023 – Evaluering. Ordstyrer 

    

Beslutning Godt stævne med 64 deltagere. 

Stor ros fra Carsten Sønderskov fra Nordsjælland. 

Stor Ros fra Mogens Olsen fra Bornholm, rigtig godt stævne som 

man ville vende tilbage til næste år. 

 

 

9. Krocketstævne Øst 2024 – Hvem? Hvor? Hvornår?  Ordstyrer 

    

Beslutning Midt- og Vestsjællands tur til at arrangere. 

Stævnet bliver holdt i Tune. 

Stævnet bliver den 08-06-2024 

 

 

10. Valg til Idrætsledelsen (kun i lige år) Ordstyrer 

    

Beslutning Springer over i år.  

 

11. Punkter til årsmødet. Ordstyrer 

    

Beslutning Snak om at slette C1 til DM fremadrettet, men kom frem til et 

andet forslag, som man vil sende ind til årsmødet. 

 

Forslag 
 
Angående årsmødet, er det alt for dyrt at deltage. 

Dennis Jensen påpeger at prisen er sat efter at det går i nul, og 

det ikke kan gøres billigere, pga. at alting stiger. 

 

 

12. Orientering fra Idrætsledelsen. Jørgen 

    

Beslutning Orientering om at man vil sætte fokus på kurser i 2024. 

 

Den fælles Idrætsledelse. 

Jørgen Hansen & Dennis Jensen fortalte lidt om hvorfor man vil 

have en fælles Idrætsledelse, strukturen og processen i den og 

lidt om økonomien, der er indsat et link til den gode fortælling 

nedenstående. 

 

Den gode fortælling 

 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/a548bb18ecf54e13ad94423fc2dad607
https://mimer.dgi.dk/offentlig/baeaa5ff422d475298aabaadc1d45266
https://mimer.dgi.dk/offentlig/79910679499746748271b4d6dca09a61


 

Side 3 

 

13. Åben for tilføjelser. Ordstyrer 

    

Beslutning DM Evaluering af Dorte Johansen. 

Stor ros til DM-arrangementerne, men kritik af maden ved alle 3 

DMer. Der var ikke nok og der var et ringe udvalg, og når det 

var så dyrt at deltage, var det ikke acceptabelt. 

  

Bornholm mente at der var nok, og at man tænkte på ikke at få 

for meget madspild. 

 

Dennis Jensen påpeger at prisen er rimelig, da alting er steget 

og DM er den eneste mulighed Idrætsledelsen har, til at tjene 

lidt penge. Men man selvfølgelig fremadrettet skal servere både 

nok og ordentlig mad. 

 

Banerne i Varde og på Bornholm var for dårlige og det er noget 

man skal have fokus på fremadrettet. Banerne i Give var gode. 

 

Så var der blevet taget billeder af personer, som havde fravalgt 

at blive fotograferet, hvilket ikke er godt nok. 

 

Dennis Jensen lægger sig fladt ned og undskylder mange gange, 

det er ikke acceptabelt og det sker forhåbentlig ikke igen. 

 

 

14. Eventuelt. Ordstyrer 

    

Beslutning Ingenting.  

 

15. Næste møde Ordstyrer 

    

Beslutning 03-10-2024  

 


